
SAOPŠTENJE ZA JAVNOST 

 

Socijalni Savjet opštine Bijelo Polje na redovnoj sjednici održanoj 29.06.2015. godine, 
razmatrajući Informaciju o potrebama za random snagom i neophodnim usklađivanjem 
upisne politike sa tržištem rada, donio je sledeće zaključke i preporuke:  

- Ojačati kadrovsku funkciju u pravnim subjektima radi kvalitetnog planiranja 
potreba za random snagom na duži rok (5-10 godina) radi sprovođenja 
adekvatne upisne politike i u tom pravcu se pripremati za naredni upisni rok,  

- Inspekcijskim djelovanjem spriječiti prijem u radni odnos lica bez podsredstva 
Biroa rada osim u slučajevima dozvoljenim Zakonom,  

- Evidentirati kao nezaposlena samo ona lica koja se uredno javljaju birou rada 
radi zaposlenja,  

- Nastaviti u lokalnim i državnim institucijama i finansijskim organizacijam sa 
otklanjanjem biznis barijera radi osposobljavanja privrednih subjekata za 
proširenje obima posla u cilju većeg zapošljavanja.  

Na istoj sjednici razmatrana je Informacija o problematici dosledne primjene Zakona o 
javnim nabavkama i preporučeno sledeće:  

- Da se pravni subjekti na područiju lokalne zajednice više posvete jačanju 
konkurentnosti i legitimiteta kako bi se mogli ravnopravno javljati za dobijanje 
poslova kod investitora iz Javnog sektora,  

- Da investitori iz Javnog sektora, pri zaključivanju ugovora sa izvođačima radova, 
preciziraju mogućnost brzog raskidanja ugovora zbog nepostupanja po 
ugovornom kvalitetu i dinamici izvođenja radova, u skladu sa mogućnostima koje 
pružaju odredbe Zakona o obligacionim odnosima, a da poslove nude u skladu 
sa finansijskim mogućnostima koje bi odgovarale ugovorenim rokovima izgradnje 
i plaćanja. 

Socijalni Savjet je upoznavši se sa novijim događanjima u akcionarskom društvu 
„Bjelasica Rada“ konstatovao:  

- Da se stavovi ovog organa sa sjednice od 28.03.2015. godine  kojima je  data 
podrška radnicima u njihovim zahtjevima i preporuke nadležnim organima 
društva i institucijama sistema nijesu naišli na adekvatan odziv. Naime, ni sve 
obećane isplate zarada od strane poslovodstva nijesu izvršene niti je što 
učinjeno na promjeni menadžmenta, niti se primjećuje adekvatna 
zainteresovanost vlasnika za promjenom ovakvog stanja.  



Stoga je po ovom pitanju zatražena intervencija Ministarstva Ekonomije, odnosno Vlade 
Crne Gore kod većinskog vlasnika ovog AD da pronađe rješenje za nastali konflikt 
između zaposlenih i poslovodstva društva po pitanju zaostalih zarada sa doprinosima 
kao bi se ovaj značajan prirodno-privredni resurs aktivirao po cijenu promjene vlasnika i 
donošenja adekvatnog Socijalnog programa, primjerenog daljim mogućnostima 
rentabilnog poslovanja ovog privrednog subjekta.  

Socijalni Savjet razmatrao je i probleme nastavka poslovanja DOO „Eko Meduza“, 
vezane za regulisanje kredita iz Abu Dabi Programa radi finansiranja otkupa 
poljoprivrednih viškova kao značajne sirovine za preradu i tom prililkom preporučio 
Ministarstvu poljoprivrede i ruralnog razvoja da insistira na odgovoru šta je u pitanju da 
se podneseni zahtjev sa potrebnom dokumentacijom ne rješava iako je bilo 
nagoviješteno da će ishod rješavanja biti pozitivan.  

 

SOCIJALNI SAVJET  


